
PROTOKÓŁ

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych, Komisji Rewizyjnej, Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa z dnia 15 grudnia 2011 r.

1. Obrady  Komisji  otworzył   Przewodniczący  Rady  i  im przewodniczył, 

powitał  wszystkich  radnych,  Wójta  Gminy;  na  podstawie  listy  obecności 

stwierdził  prawomocność  obrad  –  obecnych  było  14  radnych,  nieobecna  – 

Elżbieta Szymańska – lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.

2. Zaproponowany porządek obrad zmieniono w następujący sposób:

1/ Zmiana w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach – obowiązki 

gminy.

2/ Porozumienie z Powiatem Wrocławskim w sprawie zasad współpracy przy 

realizacji przebudowy drogi powiatowej nr 1535D i budowy ciągu pieszego przy 

drodze nr 1930D.

3/ Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a/  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  wsi 

Chrząstawa Wielka i Chrząstawa Mała, z zakazem zabudowy,

b/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  terenu  położonego  w  obrębie  Nadolice  Wielkie  (część 

północna),

c/  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  terenu  położonego  w  obrębie  Nadolice  Wielkie  przy  ul. 

Rzecznej,

d/ zmiany uchwały Rady Gminy Czernica Nr XXXII/275/2010 z dnia 5 marca 

2010  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia   miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Gajków,

e/  zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Czernica na rok 2012,

f/  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  wsi 

Gajków, z zakazem zabudowy,



g/  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na 2012 rok

h/  zmiany budżetu Gminy Czernica na 2011 rok,

i/ wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Czernica w 

latach 2011-2020,

j/ budżetu Gminy Czernica na 2012 rok

4/ Sprawy różne..

Innych uwag do porządku obrad nie wniesiono. Został onprzyjęty jednogłośnie.

3. W  związku  ze  zmianą  ustawy  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  w 

gminach,  Komisje  Rady  spotkały  się  z  p.  Jackiem Krasickim –  dyrektorem 

Biura Związku Międzygminnego Ślęza-Oława celem omówienia  zadań,  jakie 

stoją przed gminą po zmianie ustawy.

Pan Dyrektor podkreślił, że Związek jest otwarty na przyjęcie obsługi związanej 

z odbiorem odpadów komunalnych z terenu Gminy Czernica. Prowadzenie tych 

spraw przez Związek ograniczy koszty gminy, np. zamiast utrzymania 5 etatów 

w gminie, w Związku będzie to jeden etat na gminę. Sama gmina nie jest w 

stanie wywiązać się z nałożonych obowiązków,  a za niewywiązanie się z nich 

będą nakładane kary pieniężne. 

Zaznaczył, że gminy, które należą do Związku i które brały udział w budowie 

wysypiska w Gaci, mają zapewniony odbiór odpadów komunalnych.

Opłaty dla mieszkańców za odbiór odpadów będą wiadome po przetargu, który 

będzie przeprowadzony w gminie.

p. Dyrektor poinformował, że Związek nie  zarabia na działalności.

W trakcie dyskusji głos zabrali:

-  Wójt  Gminy  -   zaznaczył,  że  jeden  pracownik  zatrudniony  w  Związku 

powinien być z terenu naszej gminy;

-  Przewodniczący Rady stwierdził,  iż  współpraca ze Związkiem do tej pory 

wychodzi Gminie Czernica na dobre i myśli, że dalej tak będzie;

-  radny Piotr Zakręta był zdania, że należy powierzyć Związkowi obowiązki 

związane z obsługą odbioru odpadów komunalnych z Gminy Czernica.



Komisje jednogłośnie wyraziły wolę przekazania Związkowi Międzygminnemu 

Ślęza-Oława praw i obowiązków dotyczących gospodarowania odpadami, które 

nakłada nowelizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.

4. Komisje  zapoznały  się  z  projektem  porozumienia  z  Powiatem 

Wrocławskim w sprawie  zasad współpracy  przy  realizacji  przebudowy drogi 

powiatowej nr 1535D i budowy ciągu pieszego przy drodze nr 1930D.

Projekt porozumienia przedstawił i omówił Wójt Gminy.

W  trakcie  dyskusji  Komisje  zaproponowały,  aby  w  porozumieniu  ująć 

następującą treść:

§1.  „Powiat  zobowiązuje  się  do  wykonania  dokumentacji  projektowej  na 

przebudowę dróg 1535D i nr 1930D oraz ciągu pieszego”

§2.  „Gmina  zobowiązuje  się  dołożyć  starań  w  celu  zapewnienia 

współfinansowania  budowy  ciągów  pieszych  w  miejscowościach 

Dobrzykowice,  Nadolice  Małe,  Nadolice  Wielkie,  Chrząstawa  Mała  i 

Chrząstawa Wielka, w ramach realizacji przedmiotowego zadania w latach 2012 

- 2014”

Ponadto,  na  wniosek  radnego  Piotra  Zakręty  należy  oddzielnie  przygotować 

problem współfinansowania ciągu pieszego przy ul. Głównej w Jeszkowicach.

W trakcie dalszej dyskusji głos zabrali:

- radna Maria Marcinów-Maciejczyk  zapytała o przebudowę drogi Kolejowej 

Kamieniec – Dobrzykowice.

Radny  Powiatu  Wrocławskiego  –  p.  Roman  Potocki  poinformował,  że  jest 

ogłoszony przetarg kwotowy na wykonanie nakładek w technologii gumowej na 

drogach:  ul. Kolejowa w Kamieńcu Wr. do Dobrzykowic oraz ul. Stawowa w 

Dobrzykowicach, ul. Przedszkolna w Gajkowie – ul. Szkolna w Kamieńcu Wr., 

droga z Nadolic Małych do Krzykowa.

Ze  strony  Powiatu  znajdą  się  środki  na  dokończenie  drogi  z  Jeszkowic  do 

Nadolic  Małych,  jest  tylko  problem  z  przejściem  przez  posesję  –  należy 

przekonać właściciela posesji do usunięcia drzew.

Komisje  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały  sprawę  partycypacji  Gminy 



Czernica  w  budowie  ciągów  pieszych  w  miejscowościach  Dobrzykowice, 

Nadolice  Małe,  Nadolice  Wielkie,  Chrząstawa Mała  i  Chrząstawa Wielka,  w 

ramach realizacji przedmiotowego zadania w latach 2012 – 2014”

5. Komisje zaopiniowały projekty uchwał w sprawie:

1/    uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  wsi   

Chrząstawa Wielka i Chrząstawa Mała, z zakazem zabudowy

Projekt planu przedstawił  i  omówił projektant  planu p. Władysław Horubski. 

Plan ten obejmuje północno-wschodnią i wschodnią część w/w wsi i uzyskał 

pozytywne  uzgodnienia.  Podstawowym  zadaniem  planu  jest  wprowadzenie 

zakazu zabudowy. Do projektu wyłożonego planu wniesiono dwie uwagi. Które 

zostały  odrzucone  ze  względu  na  niezgodność  ze  studium  uwarunkowań  i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy.

Komisja  Zagospodarowania  Przestrzennego...  Rady  Gminy  zaopiniowała 

projekt planu pozytywnie.

Po zapoznaniu się z danymi,  Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały 

powyższy projekt uchwały – stanowi on zał. nr 2 do protokołu.

2/ przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębie Nadolice Wielkie (część północna) 

uchwalonego  uchwałą  Rady  Gminy  Czernica  nr  XXVII/198/2009  z  dnia 

30.07.2009  r.

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Poinformował, że 

uchwałę  podejmuje  się  na  wniosek  właścicieli  nieruchomości.  Celem 

opracowania  planu  jest  określenie  rodzaju  i  parametrów  zabudowy  oraz 

podziału  terenu  dla  umożliwienia  realizacji  zabudowy  mieszkaniowej 

jednorodzinnej  w  zabudowie  wolno-stojącej  lub  bliźniaczej  oraz  realizacja 

zabudowy usługowej, a także zmiana układu komunikacyjnego.

Komisja  Zagospodarowania  Przestrzennego...  Rady  Gminy  zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.

Po  zapoznaniu  się  z  danymi,  wszystkie  Komisje  jednogłośnie  pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały – stanowi on zał. nr 3 do protokołu.



3/    przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania   

przestrzennego terenu położonego w obrębie Nadolice Wielkie przy ul. Rzecznej

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz  Drajczyk.  Poinformował, 

że  uchwałę  podejmuje  się  na  wniosek  właścicieli  nieruchomości.  Celem 

opracowania  planu  jest  określenie  rodzaju  i  parametrów  zabudowy  oraz 

podziału  terenu  dla  umożliwienia  realizacji  zabudowy  mieszkaniowej 

jednorodzinnej  w  zabudowie  wolno-stojącej  lub  bliźniaczej  oraz  realizacja 

zabudowy usługowej.

Komisja  Zagospodarowania  Przestrzennego...  Rady  Gminy  zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.

Po  zapoznaniu  się  z  danymi,  wszystkie  Komisje  jednogłośnie  pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały – stanowi on zał. nr 4 do protokołu.

4/ zmiany uchwały Rady Gminy Czernica Nr XXXII/275/2010 z dnia 5 marca 

2010  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia   miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Gajków

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Arkadiusz Drajczyk. Poinformował, iż 

zmiana  w/w  uchwały  polega  na  wyłączeniu  z  granic  opracowania  terenu 

niezgodnego z zapisami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czernica.

Komisja  Zagospodarowania  Przestrzennego...  Rady  Gminy  zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.

Po  zapoznaniu  się  z  danymi,  wszystkie  Komisje  jednogłośnie  pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały – stanowi on zał. nr 5 do protokołu.

5/  zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Czernica na rok 2012

Plany pracy Komisji   przygotowały  Komisje Rady Gminy i przedstawiły je 

poszczególni przewodniczący tych Komisji.

W  trakcie  dyskusji  radna  Sabina  Jasińska  zaproponowała,  aby  więcej  było 

posiedzeń  komisji  wspólnych,  a  zmniejszyć  ilość  posiedzeń  poszczególnych 

komisji.

Po zapoznaniu się z danymi,  Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały 



powyższy projekt uchwały – stanowi on zał. nr 6 do protokołu.

6/  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  wsi 

Gajków, z zakazem zabudowy

Projekt planu przedstawiła i omówiła projektantka planu p. Magdalena Lefek. 

Obejmuje on południową część wsi Gajków; do wyłożonego projektu planu nie 

wniesiono żadnych uwag.

Komisja  Zagospodarowania  Przestrzennego...  Rady  Gminy  zaopiniowała 

projekt planu pozytywnie.

Po  zapoznaniu  się  z  danymi,  wszystkie  Komisje  jednogłośnie  pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały – stanowi on zał. nr 7 do protokołu.

7/  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na 2012 rok

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła p. Halina Kogut – pełnomocnik Wójta 

Gminy  ds.  profilaktyki.  Stwierdziła,  iż  zadania  z  zakresu  profilaktyki  są 

określone przez ustawodawcę,  w szczególności obejmują one:

1. zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 

uzależnionych od alkoholu,

2. udzielanie  rodzinom  pomocy  psychologicznej  i  prawnej,  ochrony  przed 

przemocą,

3. prowadzenie  profilaktycznej  działalności  informacyjnej  i  edukacyjnej  w 

zakresie  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i  przeciwdziałania 

narkomanii, prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych i działań na rzecz 

dożywiania dzieci,

4. wspomaganie  działalności  instytucji,  stowarzyszeń  i  osób  fizycznych 

służącej rozwiązywaniu problemów alkoholowych,

5. podejmowanie  interwencji,  w  związku  z  naruszeniem  przepisów  dot. 

niedozwolonej  reklamy,  łamania  zakazu  sprzedaży  napojów  alkoholowych, 

występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela publicznego,

6. wspieranie zatrudnienia socjalnego poprzez organizowanie i finansowanie 

integracji społecznej.



By wykonać nakreślone zadania, Gmina powierzyła je w 2012 r. Towarzystwu 

Nowa Rodzina i przekazała na ten cel dotację w wysokości 96.000 zł. Pracę z 

dorosłymi będzie  prowadzić  Gminna Komisja  ds.  Profilaktyki Alkoholowej  i 

Przeciwdziałania Narkomanii; będą też realizowane programy w szkołach.

Radna  Maria  Marcinów-Maciejczyk  zapytała  o  realizację  wniosku  Komisji 

Oświaty...  w sprawie  osuszenia  pomieszczenia  i  wymiany  okien  w Kuźni  w 

Kamieńcu Wr.

Pani H. Kogut wyjaśniła,  że będzie zrobione rozeznanie odnośnie wykonania 

drenażu budynku, w  którym mieści się Kuźnia.

Po  zapoznaniu  się  z  danymi,  wszystkie  Komisje  jednogłośnie  pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały – stanowi on zał. nr 8 do protokołu.

7. Komisje spotkały się z delegacją wspólnot mieszkaniowych ( bloków ) wsi 

Czernica w sprawie podłączenia bloków do kanalizacji sanitarnej.

W imieniu 7 wspólnot mieszkaniowych głos zabrał p. Marek Czajkowski, który 

jest od 37 lat pracownikiem WZŁ w Czernicy. Poinformował, iż zarząd  WZŁ 

wystąpił do zarządcy wspólnoty z wypowiedzeniem umowy odbioru ścieków i 

dostarczania ciepła. Mieszkańcy na własny koszt muszą wybudować kotłownie, 

a  są  to  poważne  koszty.  We  wspólnocie  dominują  emeryci  i  renciści. 

Mieszkańcy  chcą uczestniczyć w kosztach finansowych związanych z odbiorem 

ścieków z bloków, jak pozostali mieszkańcy gminy.

Projekt przepompowni i przyłącze nie rozwiązuje sprawy. Sieć kanalizacyjna na 

osiedlu odbierająca z bloków ścieki jest w złym stanie technicznym i wymaga 

wymiany. Jest ona własnością WZŁ. Ponadto, jest też problem deszczówki  - 

kompletnie nierozwiązany - jest ona połączona z kanalizacją sanitarną.

Mieszkańcy bloków oczekują od Gminy:

1/ objęcie wspólnym projektem przyłącze od bloku nr 1 do przepompowni k. 

szkoły. Gmina ma w budżecie na budowę przepompowni zarezerwowaną kwotę 

360.000 zł;

2/ Wspólnota będzie się starać przejąć od WZŁ sieć kanalizacyjną wewnątrz 

osiedla, wyremontować wspólnie z Gminą i przekazać ZGK Czernica. Ważne 



jest, by sieć miała jednego właściciela. 

Pan M. Czajkowski zaznaczył, iż na osiedlu są lokale użyteczności publicznej: 

biblioteka, poczta, przychodnia zdrowia; 

3/ Wspólnota oczekuje od Gminy pomocy organizacyjno-prawnej, podpowiedzi, 

chce razem z Gminą rozwiązać ten problem.

Dyrektor ZGK Czernica p. Adam Drzazga zaznaczył, że kanalizacja sanitarna na 

osiedlu jest  w złym stanie,  kanały są betonowe, zniszczone; należy całą sieć 

zinwentaryzować, wytyczyć mapę drogową przejęcia sieci.

Przewodniczący Rady podkreślił, iż dobrze się stało, że doszło do spotkania i 

radni zapoznali się z powyższym problemem.

Pan Marek Czajkowski,  z  okazji  zbliżających się  Świąt  Bożego Narodzenia, 

złożył Wójtowi Gminy, radnym życzenia świąteczne i noworoczne.

8. Beata Perner – pracownik Urzędu Gminy zwróciła się do radnych z prośbą 

o  wytypowanie  przedstawicieli  Rady,  jako  obserwatorów,  do  komisji 

konkursowej, która wyłoni oferty do realizacji zadań publicznych określonych w 

Rocznym  Regulaminie  Współpracy  Gminy  Czernica  z  organizacjami 

pozarządowymi.

Komisje wytypowały następujących radnych:

- Annę Andrusyn

- Marię Marcinów-Maciejczyk

- Katarzynę Moroz.

9. Przewodniczący  Rady  odczytał  zebranym  zaproszenie  na  galę 

Ogólnopolskiego Turnieju Tańca Towarzyskiego, która odbędzie się  w szkole w 

Kamieńcu Wr. dnia 17 grudnia 2011 r. o godz. 17.00.

10. Przewodniczący  Rady  zarządził  przerwę  w  obradach  Komisji  do 

najbliższego wtorku, tj. do 20 grudnia br., do godz. 9.00.

Dnia  20  grudnia  2011  r.  Komisje  wznowiły  obrady  i  zaopiniowały  projekty 

uchwał w sprawie:

1. zmiany budżetu Gminy Czernica na 2011 rok.

Projekt zmian budżetu przedstawiła i omówiła p. Skarbnik.



Zmiany budżetu wynikają z:

- powiększenia kwoty pomocy na modernizację budynku przejętego na własność 

Gminy, położonego w Kamieńcu Wr., o kwotę 6.700 zł;

- powiększenia dochodów o łączną kwotę 17.000 zł;

- pomniejszenia dochodów i wydatków budżetu o kwotę 50.000 zł z tytułu wpłat 

rodziców za żywienie dzieci w oddziale przedszkolnym;

-  rozwiązania  rezerwy  celowej  w  kwocie  120.000  zł  ze  względu  na 

niewykorzystanie środków;

-  pomniejszenia  wydatków o  łączną  kwotę  120.900  zł  w dziale  801,  rozdz. 

80110 ze względu na oszczędności w wydatkach gimnazjów;

- powiększenia wydatków o łączną kwotę 237.000 zł.

Szczegółowe dane projektu  zmian budżetu stanowią zał. nr 9 do protokołu.

Po zapoznaniu się z danymi,  Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały 

powyższe zmiany budżetu.

2/ wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Czernica w 

latach 2011-2020

Projekt zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Czernica w latach 

2011-2020 przedstawiła i omówiła p. Skarbnik.

Zmian  tych  dokonano  ze  względu  na  zmiany  budżetu  Gminy  Czernica  w 

zakresie dochodów i wydatków, uaktualniono kwoty do wysokości zgodnych z 

uchwalonym budżetem po zmianach.

Projekt powyższy został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie i stanowi zał. 

nr 10 do protokołu.

3/ budżetu Gminy Czernica na 2012 rok

Projekt budżetu Gminy Czernica na 2012 rok został szczegółowo analizowany 

przez wszystkie Komisje Rady.

Wójt Gminy dostosował projekt budżetu do bieżących potrzeb i wniósł do niego 

11 uwag. Dotyczą one następujących  inwestycji:

1/ budowy świetlicy w Chrząstawie

2/ budowy przepompowni dla osiedla w Dobrzykowicach



3/ położenie chodnika przy świetlicy w Chrząstawie

4/ budowy ścianki wspinaczkowej z ZS w Chrząstawie

5/ ul. Sosnowej w Krzykowie

6/ remontu ul. świetlicy w Ratowicach

7/ przejęcie sieci wodociągowej od WZŁ w Czernicy 

8/ budowa wodociągu, tzw. bajpasu w Chrząstawie Małej

9/ zabrania 80.000 zł z modernizacji szkoły w Dobrzykowicach

10/ skorygowanie o 50.000 zł nakładów na kanalizację w Nadolicach Wlk.

11/ budowania przepompowni w Czernicy.

W trakcie dalszej dyskusji głos zabrali:

–p.  Piotr  Golus,  który  odniósł  się  do  kwestii  wykonania  elewacji  szkoły  w 

Dobrzykowicach. Stwierdził, że budynek szkoły jest stary i wykonanie elewacji 

jest uzasadnione. 

Poinformował również, iż kosztorys ocieplenia szkoły w Czernicy opiewa na 

kwotę  800.000 zł – gmina będzie się starać pozyskać na ten cel fundusze unijne. 

Koniecznym  będzie  również  wykonanie  audytu,  który  określi  efekt 

ekonomiczny ocieplenia i gdzie starać się o środki zewnętrzne.

Bardzo pilną sprawą jest  naprawienie pęknięć budynku szkoły w Kamieńcu Wr.

–radny Piotr  Zakręta zgłosił  problem pilnego wykonania obróbki okiennej  w 

szkole w Czernicy.

–p. Henryk Klęka – mieszkaniec wsi Kamieniec Wr. zwrócił się do Komisji o 

wykonanie  remontu  ul.  Łąkowej  w  Kamieńcu  Wr.  Od  1987  r.  była  ona 

budowana  systemem gospodarczym.  Gmina  obiecała  wyremontować  ulicę  w 

2008  r.  Tłuczniowa  metoda  naprawy  tej  drogi  nie  zdała  egzaminy,  dalej  są 

dziury i błoto. Kosztowała gminę 146.000 zł, a skutek żaden.

Wójt Gminy poinformował, że przy ul. Łąkowej przewiduje się remont wałów. 

W tej chwili nie ma sensu wykonywać jej w asfalcie, jednak jakaś naprawa tej 

drogi będzie.

Prośbę p. H. Klęka poparła radna i sołtys wsi Kamieniec Wr. Wiesława Wolska, 

która stwierdziła, że rada sołecka również wytypowała tę ulicę do remontu – jest 



przy niej zameldowanych ponad 100 mieszkańców.

–Radna  Maria  Marcinów-Maciejczyk  odniosła  się  do  wniosku  dotyczącego 

remontu ul.  Skośnej w Kamieńcu Wr. W 2009 r.  powstał Społeczny Komitet 

Budowy ul. Skośnej, a mieszkańcy ul. Energetycznej zakupili w   na remont tej 

ulicy tłuczeń. Jest ona w stanie fatalnym. Jako radna została upoważniona przez 

mieszkańców,  by  zgłosić  ten  problem  Radzie.  Radni  poprzedniej  kadencji 

poparli wniosek budowy  ulicy Skośnej.

Wójt Gminy wyjaśnił, że radna M.  Marcinów-Maciejczyk zgłaszała kilka razy 

ten temat i ul. Skośna została wprowadzona do projektu budżetu na 2012 r., tj. 

wykonanie projektu remontu ulicy.

–Radny  Piotr  Zakręta  wysunął  wniosek,  aby   wycofać  z  projektu  budżetu 

zadanie  –  budowa  zatoki  autobusowej  w  Dobrzykowicach,  a  środki 

przeznaczyć:

a/ 140.000 zł na budowę II etapu świetlicy  w Jeszkowicach,

b/ 30.000 zł na modernizację świetlicy w Krzykowie.

Do powyższego wniosku ustosunkowała się radna Halina Popiołek i stwierdziła, 

że  deweloper,  który  korzysta  z  tej  drogi,  wykonał  projekt  budowy  zatoki 

autobusowej na własny koszt. Remont paczerem nawierzchni nie załatwi sprawy 

ze względu na tonaż samochodów, które tam jeżdżą i będą jeździć. Dojście do 

przystanku musi być bezpieczne.

Głos  w  tej  sprawie  zabrał  również  p.  Robert  Makieła  –  pracownik  Urzędu 

Gminy ds. dróg i poinformował, iż zatoka corocznie naprawiana jest paczerem. 

Gdy chcemy przenieść przystanek na tzw. pętlę musi być wykonany chodnik i 

droga, która obsłuży ciężkie samochody.

Wniosek  radnego  P.  Zakręty  poparło  7  radnych,  przeciw  głosowało  –  4,  2 

radnych wstrzymało się od głosu.

–Radna  Magdalena  Brandys  zaproponowała,  aby  zmienić  nazwę  zadania  i 

zamiast  nazwy:  „Budowa  nowej  szkoły  w  Dobrzykowicach”  dać  nazwę: 

Budowa nowej szkoły na terenie Gminy Czernica – prace wstępne.

Innych uwag do projektu budżetu Gminy Czernica na 2012 rok nie wniesiono.



Pozytywnie  projekt  budżetu  zaopiniowało  11  radnych,  2  radnych  głosowało 

przeciw – stanowi on zał. nr 11 do protokołu.

12. W sprawach różnych poruszono następujące tematy:

– radna  Anna Jezierska  wysunęła  wniosek,  aby  z  rezerwy nr  1  przeznaczyć 

20.000  zł  na  dofinansowanie  budowy  ogrzewania  świetlicy  wiejskiej  w 

Gajkowie.

Wniosek został przyjęty 13 głosami.

– p.  Maria  Kozakiewicz  –  główny  specjalista  ds.  oświaty  Urzędu  Gminy 

poinformowała, że na początku stycznia 2012 roku będą przedstawione radnym 

szczegółowe dane odnośnie zmiany obwodów szkolnych. Zwróciła się do Rady 

z prośbą, by w tej sprawie zajęła jednomyślne stanowisko.

– Radna Sabina Jasińska wysunęła wniosek, aby z rezerwy nr 1 przeznaczyć 

10.000 zł na wykonanie projektu rewitalizacji stadionu przy szkole w Czernicy. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych.

– Komisje ustosunkowały się do sprawy ochrony  w Gimnazjum w Czernicy.

Za pozostawieniem jej głosowało 8 radnych, przeciw – 3, 2 radnych wstrzymało 

się od głosu.

13. Na tym Przewodniczący Rady zamknął obrady Komisji.

                                                                     Protokołowała

                                                                  Barbara  Listwan


